
Kulturudvalget

Til: Kulturministeren

Dato: 16. september 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KUU alm. del

Spørgsmål 14

Vil ministeren redegøre for status på situationen vedrørende de problemstillinger, der

øjensynligt foreligger med gamle jord/stendiger, der er fjernet for mange år siden, f.eks.

af tidligere ejere, men som nu bliver krævet genetableret af myndighederne overfor nye

ejere, selv om de ikke kendte til de gamle diger, herunder også hvor det tilsyneladende

blot har været ubetydelige små jordvolde mv., der ikke kan forventes at have haft nogen

kulturel værdi?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Erling Bonnesen (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bertel Haarder

formand
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